
 
 

 

 
Verslag Milieuraad 24/02/2021 

Aanwezig: J. Broidioi, voorzitter; 

 

G. Van Eessen, ondervoorzitter; 

 

R. Van Der Weijde, penningmeester; 

 

H. Dierendonck, schepen; 

 

W. Boydens, M. Boydens, F. Ester, D. Baeteman, C. Deman, leden; 

 

G. Dufoer, B. Vanhooren, deskundigen; 

 

W. Vandenberghe, secretaris; 

 

M. Struye, plaatsvervangend lid, ; 

Verontschuldigd:  ; 

Afwezig: S. Dedecker, F. Calleeuw , M. Decat, leden; 
 
E. Bulcke, H. Desmet , P. Decoene , A. Peeters, E. Blomme, G. Ampe, K. Devreese, F. Claeys , 
plaatsvervangende leden 

 

 

  

 

De voorzitter opent de vergadering om 20:00 uur. 

 
Verslag 
1. Mededelingen 

• Boomplantactie werd niet georganiseerd.  

• Kippenactie wordt uitgesteld tot na ophokplicht 

• Schelpentelactie op 14/3/2021– coronaproof versie 

• Groepsaankoop groene stroom loopt van 2/12 tot begin februari. 

• Evaluatie testkaravaan voor inwoners. 

• Stand van zaken autodelen 

• Stand van zaken sorteerstraten 



 
 
 

 

• Ondersteuning project “Weet wat je dak allemaal kan”. Dit project werd door Europa 
goedgekeurd. De gemeente zal voornamelijk communiceren over het ‘dakenadvies op 
maat’ dat uitgewerkt wordt door WVI 

• Subsidie goedgekeurd voor de aanleg van natte natuur. Aan de site van de 
radiozendmasten wordt de bebouwing verwijderd en wordt er een poel aangelegd.  Wel 
werd een voorwaarde opgelegd dat de grondwaterstanden een jaar lang gemonitord 
worden. 

• Groenbeleidsplan werd goedgekeurd. 

• Subsidies doelgroepwerknemers (vorm van sociale tewerkstelling voor groenonderhoud) 
loopt nog tot eind 2021. Wat daarna komt is nog niet gekend. 

 

 

2. Verslag Milieuraad dd. 11/12/2019 - goedkeuring 

Geert Dufoer vraagt om nog toe te voegen dat er een akkoord is dat hij vrijblijvend lid zal worden van 
het dagelijks bestuur. 

3. Bespreking stoomgebiedbeheerplannen 

o Er wordt een powerpoint besproken waarbij de verschillende delen werden besproken 
en de visie en het actieplan 

o = Waterbeheerplanning opgemaakt door CIW (Cöordinatiecommissie Integraal 
Waterbeleid) ligt in openbaar onderzoek en opmerkingen of bezwaren kunnen 
ingediend worden t.e.m. 14/03/2021 

o Plannen met maatregelen en acties om in de periode 2022-2027 

▪ De toestand watersystemen te verbeteren 

▪ Het overstromingsrisico te verminderen 

▪ De waterschaarste- en droogterisico te verminderen 

o Bestaan uit 2 delen: 

▪ Grondwaterspecifieke deel 

▪ Bekkenspecifieke deel met visie en actieplan voor het Oostelijk poldergebied 
(grondgebied Middelkerke) 

o Vragen en antwoorden 

 

4. Bespreken kandidaten milieuprijs 2019 en 2020  

Het zilte zand heeft hun project toegelicht. Hun kandidatuur wordt aanvaard. Tegen de volgende 
vergadering wordt uitgezocht of de prijzen wel of niet veranderd zijn tov vroeger.  

Voorlopig overzicht kandidaten voor 2020. Mailadres staat opnieuw foutief in de sirene. In de volgende 
sirene wordt opnieuw een vraag naar kandidaten uitgestuurd. 

 

5. Recyclagepark 



 
 
 

 

o Gratis inzamelplicht van matrassen 

o Verplicht verpakt aanbrengen van asbest 

o Klachten 

o Vraag of er meer sluikstort is sinds de opening van het recyclagepark? Cijfers zullen 
opgevraagd worden. Henk: Er is de laatste tijd meer sluikstort, maar het is niet 
duidelijk of dit door de opening van het recyclagepark komt of door corona of door een 
andere reden. Achteraf toegevoegd: “De reinigingsdienst ondervindt niet meer 
sluikstort sinds de opening. Sinds het wegvallen van Rudy is er wel meer sluikstort of 
meer sluikstort zichtbaar.” 

o Vraag om het interessant is om gyproc apart in te zamelen, want dit kan apart 
verwerkt worden. Wendy: In Oudenburg is men dit aan het testen. We moeten nog 
meer info krijgen over de kostprijs en over de vullingsgraad van de container. We 
wachten even af op meer info en resultaten hiervan. 

 

6. Financieel verslag 2019 +2020 

o Ronny ligt één en ander toe via het document van de kasverslagen 2019-2020. De 
commissaris van de rekening controleerde de rekening van 2019. In 2020 werden er 
geen verrichtingen gedaan waardoor Ronny voorstelt om de controle van 2020 te 
combineren met de controle van de rekeningen van 2021. Hier zijn geen opmerkingen 
op. Er wordt akkoord gegaan met het voorstel. 

 

7. Vastleggen volgende vergadering 

o Vastleggen rond eind april via doodle met dagelijks bestuur 14 dagen op voorhad 

o Agenda 

▪ statuten,  

▪ huishoudelijk reglement,  

▪ project subsidie,  

▪ uitleg groenplan ronny boydens 

 

8. Varia 

o Maria vraagt wat meer uitleg over de plannen zijn met de site in de warandeduinen 
thv de radiozendmasten. Henk legt dit verder uit en vermeldt dat men bekijkt om de 
cyclocross daar 1 keer per jaar zou laten passeren. Men is in gesprek met ANB 
hiervoor. Maria heeft haar bedenkingen hierbij. Wim vindt het voorzien van 
speelduinen een meerwaarde omwille van het educatieve aspect. 

o Wendy neemt contact op met Sabine ikv de projectsubsidie over de stand van zaken 
van hun nestkastjesproject. 

 

 



 
 
 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 22:00 uur. 

 

de secretaris de voorzitter 

 

Wendy Vandenberghe Johan Broidioi 

 


